
Protokół Nr 44/25 
posiedzenia Zarządu Powiatu Mińskiego 

w dniu 3 czerwca 2025 r. 
       
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
 
Starosta – Remigiusz Lesław Górniak 
Wicestarosta – Urszula Pacyga 
 
członkowie Zarządu: Robert Henryk Grubek 

    Damian Kacprowicz 
    Piotr Ładno 
                 

oraz:  Krzysztof Falkowski – Sekretarz Powiatu 
Beata Gańko – Skarbnik Powiatu 
Monika Skrzyńska – dyr. Biura Rady i Zarządu 
Krzysztof Naszkiewicz – Komendant Powiatowy Policji w Mińsku Maz. 
Katarzyna Piotrowska – dyr. Wydziału Środowiska i Rolnictwa 
Michał Serwinowski – dyr. ZDP w Mińsku Maz. 

 
Porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o działalności Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia 

Zarządu. 
4. Przyjęcie projektów uchwał i innych materiałów na XII sesję Rady Powiatu 

Mińskiego. 
5. Sprawa wycinki 3 drzew znajdujących się na działce nr 2476/1 obręb Mińsk 

Mazowiecki. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu 

Mińskiego spółkom wodnym na realizację zadań w 2025 roku. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji zaliczenia do kategorii dróg 

gminnych drogi w Kałuszynie. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zarządu Dróg 

Powiatowych w Mińsku Mazowieckim do realizacji zakupu inwestycyjnego. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2025 rok. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie planu finansowego dla wydzielonego rachunku 

dochodów pochodzących ze środków Funduszu Pomocy. 
11. Sprawy różne. 
12. Przyjęcie protokołu z posiedzenia w dniu 22 maja 2025 r. 
13. Zamknięcie posiedzenia.         

 



Ad. 1 
Wicestarosta – Urszula Pacyga otworzyła posiedzenie. 

Ad. 2 
Wicestarosta – Urszula Pacyga przedstawiła porządek posiedzenia, który 

został przyjęty jednogłośnie (nieobecny Starosta – Remigiusz Górniak). 
 
Ad. 3 

Wicestarosta – Urszula Pacyga poinformowała o następujących sprawach: 
- odbyły się obchody 5-lecia funkcjonowania Domu Dziecka w Mińsku Mazowieckim, 
- w dniu 29 maja 2025 r. odbyły się uroczyste obchody Powiatowego Dnia Strażaka              
w Mińsku Mazowieckim, 
- w dniu 31 maja 2025 r. odbył się Piknik Rodzinny w Domu Pomocy Społecznej                       
w Kątach, 
- w dniu 31 maja 2025 r. zainaugurowano V edycję Festiwalu Zofiówka, 
- odbyły się obchody Dnia Dziecka w Halinowie, 
- w dniu 2 czerwca 2025 r. w Siennicy odbyło się uroczyste podpisanie umów                             
z Samorządem Województwa na dofinansowanie realizacji projektów. 
 

Ad. 4 

 Wicestarosta – Urszula Pacyga poinformowała, że sesja Rady Powiatu 
zaplanowana została na 18 czerwca br. o godz. 11.00. 

Następnie p. Monika Skrzyńska przedstawiła projekt porządku obrad XII sesji Rady 
Powiatu: 

- Rozpatrzenie raportu o stanie Powiatu Mińskiego za 2024 rok.  
Dyrektor Biura Rady i Zarządu poinformowała, że Raport o stanie Powiatu                                    

za 2024 r. przekazany został Radzie Powiatu oraz umieszczony na stronie 
internetowej  powiatu. 
Zarząd przyjął materiał. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Mińskiego wotum 
zaufania. 
 
- Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania budżetu powiatu za 2024 r. Podjęcie 
uchwał: 

1) w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Powiatu wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2024 r.;  

2) w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Mińskiego absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2024 r.  

 
- Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej 
za 2024 r. – poziom i dostępność do świadczeń medycznych. 



Zarząd przyjął przedstawiony materiał. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim za 
2024 r. 
 Zarząd przyjął przedstawiony materiał. 
 
- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Samodzielnemu 
Publicznemu Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim.  
Zarząd przyjął przedstawiony materiał. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady 
Powiatu Mińskiego oraz nadania jej statutu.  
 Dyrektor Biura Rady i Zarządu – Monika Skrzyńska poinformowała, że do 
dnia 28 maja br. trwały konsultacje społeczne dotyczące projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Powiatu Mińskiego oraz nadania 
jej statutu, w trakcie których nie zostały zgłoszone żadne uwagi i propozycje zmian. 
Zarząd przyjął przedstawiony materiał. 
  
- Podjęcie zmieniającej uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 
których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Miński oraz warunków i zasad 
korzystania z tych przystanków. 
Zarząd przyjął przedstawiony materiał. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej. 
Zarząd przyjął przedstawiony materiał. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 5 lat 
części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Mińskiego. 
Zarząd przyjął przedstawiony materiał. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie apelu dotyczącego składowiska odpadów 
niebezpiecznych w miejscowości Ryczołek gmina Kałuszyn. 
Zarząd przyjął przedstawiony materiał. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia w 2025 roku kredytu długoterminowego.  
 
 Skarbnik Powiatu – Beata Gańko powiedziała, że przygotowany został projekt 
uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w wysokości 5.054.000 zł 
na pokrycie deficytu. 

Zarząd przyjął przedstawiony materiał. 
 
- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Mińskiego na lata 2025 – 2030. 



 Zarząd przyjął materiał. 
 
- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Powiatu 
Mińskiego na 2025 r.  
 Skarbnik Powiatu – Beata Gańko przedstawiła wnioski w zakresie spraw 
budżetowych: 

- zwiększenie planu wydatków o kwotę 560.000 zł na wynagrodzenia osobowe 
pracowników, w związku ze zmianą etatyzacji i liczby etatów, 

- zwiększenie planu dochodów i wydatków o kwotę 20.000 zł w Domu Dziecka                          
w Falbogach z przeznaczeniem na usługi remontowe, 

- przeniesienie środków z oszczędności na wynagrodzeniach w Zespole Szkół 
Specjalnych w Ignacowie na wydatki inwestycyjne kwoty 45.000 zł na zamontowanie 
ścianki mobilnej, 

- zwiększenie planu dochodów i wydatków o kwotę 15.800 zł z przeznaczeniem na 
dofinansowanie szkoleń pracowników, 

- zwiększenie planu dochodów i wydatków w kwocie 59.900 zł z przeznaczeniem na 
przeprowadzenie gleboznawczej klasyfikacji gruntów oraz przesunięcie kwoty                   
75.000 zł na wykonanie dokumentacji dotyczącej ustalenia granic pomiędzy powiatem 
mińskim z powiatem wołomińskim. 

- kwota 5.127.948,63 zł przyznana z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na remont 
ul. Chróścielewskiego,  

- zabezpieczenie środków na kursy I stopnia w zawodzie elektryk (z powiatem 
węgrowskim), 

- zabezpieczenie środków w PCPR na utworzenie placówki opiekuńczo-
wychowawczej, od września do grudnia 2025 r. kwota 229.025 zł (w 2026 r. kwota 
700.000 zł), 

- w PCPR zwiększenie środków na szkolenia pracowników, 

- w Starostwie zwiększenie środków o kwotę 50.000 zł z przeznaczeniem na zakup 
kompensatora. 

Zarząd przyjął przedstawione materiały. 

Ad. 5 

Dyrektor Wydziału Środowiska i Rolnictwa – Katarzyna Piotrowska 
powiedziała, że dyrektor Zespołu Szkół im. M. Skłodowskiej-Curie w Mińsku  Maz. zwróciła 
się z wnioskiem o wyrażenie zgody na usunięcie 2 drzew gatunku jarząb pospolity oraz 
1 drzewa gatunku jesion wyniosły, znajdujących się na terenie działki oznaczonej                   
nr ew. 2476/1 obręb Mińsk Mazowiecki. Poinformowała, że przeprowadzono oględziny, 



stwierdzono, że drzewa są w stanie obumarłym i rekomenduje wyrażenie zgody na 
wycinkę. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na wycinkę drzew. 
Ad. 6 

Dyrektor Wydziału Środowiska i Rolnictwa – Katarzyna Piotrowska 
powiedziała, że zgodnie z ustawą prawo wodne spółki wodne mogą otrzymywać 
dotacje od jednostek samorządu terytorialnego. Wyjaśniła, że wnioski o dotację złożyło 
5 spółek na kwotę 26.885 zł. Wyjaśniła, że w 2025 r. w budżecie zaplanowano na 
dotacje dla spółek wodnych kwotę 50.000 zł. Następnie przedstawiła informację 
dotyczącą złożonych wniosków i uwag w tym zakresie. 

 Członek Zarządu – Piotr Ładno zaproponował, aby zmienić uchwałę Rady 
Powiatu, aby móc przyznawać wyższe dotacje spółkom wodnym.  
Następnie zaproponowano zmianę do przedstawionego w projekcie uchwały podziału 
środków.  
 Zarząd Powiatu przyjął jednogłośnie zaproponowaną zmianę. 
 
Dyrektor Wydziału Środowiska i Rolnictwa odczytała projekt uchwały w sprawie 
przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu Mińskiego spółkom wodnym na 
realizację zadań w 2025 roku. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem 
uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie (nieobecna p. Urszula Pacyga). 
 
 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 294/25 w sprawie przyznania dotacji 
celowej z budżetu Powiatu Mińskiego spółkom wodnym na realizację zadań                   
w 2025 roku. 

Ad. 7 

 Sekretarz Powiatu – Krzysztof Falkowski poinformował, że wpłynął wniosek 
Burmistrza Kałuszyna o zaopiniowanie planowanego zaliczenia do kategorii dróg 
gminnych drogi dojazdowej o dł. 705 m w Kałuszynie. Dodał, że dyrektor Zarządu Dróg 
Powiatowych pozytywnie zaopiniował powyższy wniosek. 

Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych drogi w Kałuszynie. Przeprowadzono głosowanie, w którym 
za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 295/25 w sprawie zaopiniowania 
propozycji zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi w Kałuszynie. 

Ad. 8 

Sekretarz Powiatu – Krzysztof Falkowski powiedział, że dyrektor Zarządu 
Dróg Powiatowych w Mińsku Mazowieckim wystąpił o udzielenie upoważnienia do 
zakupu samochodu osobowego na potrzeby ZDP. Następnie przedstawił projekt 
uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych  
w Mińsku Mazowieckim do realizacji zakupu inwestycyjnego. Przeprowadzono 



głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie 
(nieobecna p. Urszula Pacyga). 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 296/25 w sprawie udzielenia 
upoważnienia dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Mazowieckim 
do realizacji zakupu inwestycyjnego. 

Ad. 9 

Skarbnik Powiatu – Beata Gańko przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zmian w budżecie powiatu na 2025 rok. Wyjaśniła, że zmiany polegają na zmianie 
planu dochodów i wydatków związanych ze zmianą kwot dotacji celowych 
przekazywanych z budżetu państwa, na zmianie planu dochodów i wydatków 
dotyczących realizacji ze środków Funduszu Pomocy zadań związanych z pomocą 
obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa, 
przeniesieniu wydatków między §§ w ramach tego samego działu w zakresie 
wydatków bieżących, przeniesieniu wydatków z rezerwy ogólnej i dotyczą: 
- Starostwa Powiatowego w Mińsku Maz. 
- Liceum Ogólnokształcącego im. Polskiej Macierzy Szkolnej w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Nr 1 w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2 w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Ekonomicznych w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół im. M. Skłodowskiej-Curie w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Turystyczno-Gastronomicznych w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Specjalnych w Ignacowie, 
- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Mińsku Maz. 
- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejówku. 

Skarbnik Powiatu przedstawiła wniosek Zarządu OSP Stara Niedziałka                        
o wsparcie finansowe kwotą 11.095 zł z przeznaczeniem na zakup i montaż systemu 
selektywnego powiadamiania i alarmowania ludności. 
Po analizie Zarząd negatywnie rozpatrzył złożony wniosek. 
Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały członkowie 
Zarządu głosowali następująco: 
- Starosta – Remigiusz Lesław Górniak - za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Robert Grubek – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Damian Kacprowicz – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Piotr Ładno – za podjęciem uchwały. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, nieobecna Wicestarosta – Urszula 
Pacyga. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 297/25 w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu na 2025 rok. 

Ad. 10 

Skarbnik Powiatu – Beata Gańko przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
planu finansowego dla wydzielonego rachunku dochodów pochodzących ze środków 



Funduszu Pomocy. Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem 
uchwały członkowie Zarządu głosowali następująco: 

- Starosta - Starosta – Remigiusz Górniak– za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Robert Grubek – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Damian Kacprowicz – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Piotr Ładno – za podjęciem uchwały. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, nieobecna Wicestarosta – Urszula 
Pacyga. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 298/25 w sprawie  planu finansowego 
dla wydzielonego rachunku dochodów pochodzących ze środków Funduszu 
Pomocy. 

Ad. 11 
 Komendant Powiatowy Policji – Krzysztof Naszkiewicz poinformował, że 
planowane były wspólne patrole z Żandarmerią Wojskową, ale na razie nie są możliwe 
ze względu na skierowanie Żandarmerii na granicę. 
Ponadto poruszył tematy: 
- problemu rajdów na parkingu przy Stojadłach, 
- etatów w Policji, 
- klas mundurowych, 
- montażu kamer monitoringu w gminach,  
- organizacji Święta Policji w dniu 18 lipca br. 
- zakupu fotopułapek. 

Komendant Krzysztof Naszkiewicz poinformował, że w bieżącym roku                      
40 osób złożyło podania o przyjęcie do służby, a tylko 3 osoby zostały zatrudnione                  
w KPP w Mińsku Maz. pozostałe osoby zostały zatrudnione w Warszawie. 
Ponadto poinformował, że rozpoczęto inicjatywę związaną z umieszczaniem na stronie 
internetowej Policji oraz w mediach społecznościowych zdjęć złodziei. Poinformował, 
że działania te przynoszą wymierne efekty.  
 Starosta – Remigiusz Górniak w związku z wieloma wypadkami z udziałem 
dzieci na hulajnogach elektrycznych zaproponował zorganizowanie akcji społecznej 
uświadamiającej dzieci i rodziców.  
 Komendant Powiatowy Policji w Mińsku Maz. powiedział, że planuje 
zorganizowanie spotkania z dyrektorami szkół odnośnie współpracy. Dodał, że 
prowadzone są przez policjantów akcje związane z bezpieczeństwem.  
Zaproponowano połączenie akcji Bezpieczne wakacje z bezpieczeństwem w ruchu 
drogowym. 

Członek Zarządu – Robert Grubek zwrócił się o przygotowanie przez                         
p. Krzysztofa Miąsko pisma do SPZOZ o przygotowanie przez wszystkich kierowników 
informacji o podjętych działaniach oszczędnościowych oraz planowanych działaniach 
do wdrożenia. 
Ponadto zwrócił się o przygotowanie pism do dyrektorów Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej w Mińsku Maz i Sulejówku o przedłożenie pisemnej informacji                            
w zakresie czasu oczekiwania na diagnostykę oraz terapię, posiadanych zasobów 



kadrowych, wdrożonych działań w celu skrócenia czasu oczekiwania na skorzystanie 
z oferty terapeutycznej oraz możliwości rozszerzenia oferty terapeutycznej, 
profilaktycznej i wspierającej. 
 Członek Zarządu – Robert Grubek odniósł się również do kwestii 
funkcjonowania transportu publicznego i informacji od radnych z gmin, że gminy nie 
chcą dofinansowywać transportu publicznego stwierdził, że oczekuje pisemnej 
deklaracji gmin w zakresie dofinansowania transportu.  
Ponadto, zwrócił się o przeanalizowanie kwestii związanych z propozycją utworzenia 
referatu komunikacji w Siennicy. 
 Starosta – Remigiusz Górniak poinformował, że uczestniczył w spotkaniu                 
w BGK, na którym uzgodniono, że będziemy finansować program drogowy z pożyczki. 
Wyjaśnił, że pożyczka przyznana będzie na sfinansowanie deficytu. 
 Dyrektor ZDP – Michał Serwinowski powiedział, że w związku z planami 
przebudowy drogi na ul. Sosnkowskiego i ul. Chróścielewskiego w Mińsku Maz.                      
w budżecie wpisane jest zadanie polegające na przygotowaniu programu 
funkcjonalno-użytkowego dla odcinka drogi w tym tunelu w nasypie. Poinformował, że 
firma Warszawskie Mosty przedstawiła 2 koncepcje przebudowy tunelu: 
Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych przedstawił dwa warianty przebiegu drogi 
powiatowej nr 2222W zaproponowane przez projektanta w ramach zadania pn.: 
„Wykonanie programu funkcjonalno – użytkowego przejazdu pod torami PKP PLK linii 
13 Krusze – Pilawa w msc. Mińsk Mazowiecki w ciągu ul. Gen. K. Sosnkowskiego                       
i A. Chróścielewskiego”: 

 Wariant 1 zakłada rozbiórkę istniejącego tunelu pieszo-rowerowego i w jego 
miejsce wykonanie nowego tunelu samochodowego wraz z chodnikiem dla 
pieszych. Istniejący zabytkowy tunel samochodowy zostanie wykorzystany do 
przeprowadzenia ruchu rowerowego pod linią kolejową. Przewiduje się 
wykonanie ronda po zachodniej stronie linii kolejowej na skrzyżowaniu drogi 
gminnej do oczyszczalni oraz ul. prof. E. Osetowskiej. Po stronie wschodniej 
linii kolejowej planuje się zlokalizowanie dwóch peronów przystankowych oraz 
przejścia dla pieszych z przejazdem dla rowerów (koszt szacunkowy 18 mln zł).  

 Wariant 2 zakłada budowę trzeciego tunelu na przedłużeniu                                              
ul. prof. E. Osetowskiej. Istniejący tunel samochodowy zostanie wykorzystany 
do prowadzenia ruchu pieszego, a istniejący tunel pieszo-rowerowy do 
prowadzenia ruchu rowerowego. Przewiduje się wykonanie ronda po 
zachodniej stronie linii kolejowej na skrzyżowaniu drogi gminnej do oczyszczalni 
oraz ul. prof. E. Osetowskiej. Po wschodniej stronie linii kolejowej planuje się 
zlokalizowanie dwóch peronów przystankowych oraz przejścia dla pieszych.                 
W kierunku centrum miasta wyprowadzono drogę dla rowerów i pieszych. 

Zgodnie z analizą porównawczą ww. wariantów projektant ze względu na lepsze 
uwarunkowania ruchowe, utrzymanie bez zmian przebiegu istniejącego korytarza 
drogi w tym mniejszą ingerencję w działki prywatne oraz mniejszy koszt utrzymania 
drogi i obiektów inżynierskich w dłuższej perspektywie czasowej zarekomendował 
wybór wariantu nr 1. 



Dyrektor ZDP – Michał Serwinowski również zarekomendował wybór         
wariantu 1. 

Członek Zarządu – Robert Grubek zwrócił się z pytaniem, w jaki sposób 
Miasto Mińsk Mazowiecki będzie partycypowało w tej inwestycji. 

Starosta – Remigiusz Górniak powiedział, że wystąpimy do Rady Miasta                      
o zabezpieczenie środków, a także będzie rozmawiał z PKP PLK. 

Dyrektor – Michał Serwinowski zaproponował realizację zadania 50/50.  
Starosta – Remigiusz Górniak przeprowadził głosowanie w sprawie wyboru 

wariantu, w którym za wariantem 1 Zarząd opowiedział się jednogłośnie (nieobecna    
p. Urszula Pacyga). 

Następnie przeprowadził głosowanie, w którym za zawnioskowaniem do Rady 
Miasta Mińsk Mazowiecki o zabezpieczenie 50% wkładu własnego szacunkowych 
kosztów inwestycji w kwocie 9 mln zł Zarząd Powiatu opowiedział się jednogłośnie 
(nieobecna p. Urszula Pacyga). 
 
Ustalono, że kolejne posiedzenie odbędzie się 17 czerwca 2025 r. o godz. 10.00. 
 
Ad. 12 

Protokół posiedzenia w dniu 22 maja 2025 r. został przyjęty. 
 
Ad. 13 

Zamknięcie posiedzenia.   
       

 

 

Starosta – Remigiusz Górniak    

 

Wicestarosta – Urszula Pacyga     

  

Członkowie Zarządu:   Robert Grubek     

 

Damian Kacprowicz    

 

                                     Piotr Ładno                                         

 

 

 
 


